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Abstract (en)
The moulded body of the connector includes integral hooks ensuring secure fastening into socket. The supply connector for a vehicle electric light
comprises a shell made of moulded plastic material, and an electrical terminal (7) consisting of a body on the end of which (8) there is a series of
male tongues (1). Each is crimped on to the end of an electrical conductor (4). The connector is directly moulded around the electrical conductors
and their attached terminal pins. The shell into which the plug is fitted is moulded with a sleeve (17) to receive the plug, and both the sleeve and the
plug have moulded elements (12,13,18) ensuring that the two parts are fastened together securely.

Abstract (fr)
Le dispositif est destiné à l'alimentation d'un feu de véhicule comprenant une carcasse en matière plastique moulée et comprend une fiche
électrique du type constitué d'un corps (7) présentant, à une extrémité (8), une série de languettes mâles (1) serties, chacune, à une extrémité, d'un
conducteur électrique (4) et est caractérisé en ce que le corps (7) est directement surmoulé sur les conducteurs électriques et sur l'extrémité des
languettes mâles (1) serties sur lesdits conducteurs, la carcasse comportant, moulé d'une seule pièce avec elle, un manchon (17), ledit manchon et
ledit corps étant pourvus de moyens conjugués pour leur assemblage. <IMAGE>
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